
Hoihoi Triotters, 
 
We hebben nog steeds te maken met een Corona-periode en een vreemd triathlon-jaar, 
maar gelukkig kunnen we lekker door blijven trainen en wie weet hoe sterk we eruit zullen 
komen het volgende seizoen! Ondertussen worden ook deze laatste maanden van het 
seizoen de wedstrijden afgelast helaas, maar hebben we zelf wel allerlei leuke initiatieven. 
Hierover meer in deze nieuwsbrief. Daarnaast hebben we nog een aantal leuke weetjes 
van onze huidige leden en leer je weer twee nieuwe leden een beetje kennen. 
 
 
De hele triathlon van Stephan 
We mochten allemaal deelgenoot mogen zijn van de hele triathlon van Stephan. ZO vaak 
komt het niet voor dat een hele triathlon zo dicht bij huis plaatsvindt. Hij heeft er ook een 
mooi stuk over geschreven met een aantal foto’s. Deze hebben we als extra bijlage 
toegevoegd aan de nieuwsbrief. 
 
Verassende prestatie van de Triotters bij de triathlon van Nuenen 
Tijdens de triathlon van Nuenen, zaterdag 29 augustus, wisten alle deelnemers van de 
Triotters een podium plaats te bemachtigen. Bij de dames finishten Alexane en Viviënne 
op respectievelijk de 1ste en 2de plaats. Bij de heren stonden er tevens enkel Triotters op 
het podium:  Lars 1ste, Leon 2de en ik, Roger als 3de. 
_______ 
Begin dit jaar had ik (Roger Jacobs) mooie triathlon plannen. Ik had me aangemeld voor 
2 bijzondere triathlons. In juni de ¼ triathlon in Zandvoort, waar ik zou mogen fietsen op 
het formule 1 circuit. Eind juli de korte triathlon op de Alphe d’Huez. Helaas zijn beide 
triathlons een jaar uitgesteld en mag ik nog een jaar extra trainen. Het ziet er dus naar uit 
dat 2021 ook weer een mooi triathlon jaar gaat worden. 
Begin mei begon het duidelijk te worden dat er dit jaar echt geen triathlons zouden zijn. 
Ik kreeg daarom steeds meer zin om er dan maar zelf wat te gaan regelen. Deze inspiratie 
werd nog eens extra aangewakkerd door o.a. de initiatieven van Doris (marathon) en 
Stephan (hele triathlon). In de loop van de zomer kwam daarbij nog het idee om het niet 
alleen te doen, maar om een aantal Triotters uit te nodigen om mee te doen aan ‘de kwart 
van Roger’. 
Zo kwam het dat we zaterdag 29 augustus in Enode met vijf Triotters aan de start stonden 
van een mooie, spannende en uitermate luxe ¼ triathlon. 
De afstanden: 1000 m zwemmen, 44 km fietsen en 10,4 km hardlopen. De triathlon had 
alles wat er moest zijn: water op de juiste temperatuur, een prachtige wisselzone voorzien 
van 1 picknicktafel per deelnemer, een straffe wind voor het juiste fietsgevoel en ideaal 
voor mij de 2de wisselzone en de finish lekker aan huis. 
De start voor de dames was om 8:30u, die van de heren 15 minuten later. Na een klein 
kwartier zwemmen kwam Alexane als eerste uit het water, enkele minuten later gevolgd 
door Viviënne. Bij de heren was Leon veruit de snelste zwemmer, gevolgd door Lars en 
mij. 
Tijdens het fietsen bleven de tijdsverschillen tussen de heren nagenoeg gelijk op ongeveer 
3 minuten. De voorsprong van Alexane en Viviënne op de heren liep langzaam terug, maar 
inhalen zat er voor de heren niet in. Alexane kwam als eerste van de fiets gevolgd door 
achtereenvolgens Viviënne, Leon, Lars en Roger. Spannend, want dit gebeurde allemaal in 
een tijdsbestek van nog geen 8 minuten. Lars de snelste loper wist al snel het gat met 
Leon dicht te lopen en beide gingen op jacht naar Viviënne en Alexane. Viviënne die bezig 
was met een zeer sterk debuut wist nog lang stand te houden en werd pas halverwege het 
lopen ingehaald door Lars en Leon. Alexane werd uiteindelijk pas in de laatste kilometers 
ingehaald door Lars en later door Leon. In het achterhoede gevecht probeerde ik 



ondertussen nog Viviënne in te halen. Daarvoor was Viviënne echter net wat te snel. 
Viviënne finishte dan ook als vierde na een dikke minuut gevolgd door mij. 
Het was een mooie gezellige leuke en sportieve triathlon! 

 
Even voorstellen: Sven en Veroni 
Hej Triotters!  
 
Mijn naam is Sven de Goede 33 jaar en kom oorspronkelijk uit Alkmaar.  
Wij wonen nu iets meer dan 1 jaar in Eindhoven/Veldhoven. 
Omdat ik nieuw ben in deze regio was ik op zoek naar een leuke sportvereniging. Als 
vervent waterpoloër en actief scheidsrechter op Eredivisie niveau zocht ik naar een andere 
uitdaging voor mijzelf. 
Eerst geprobeerd om achter een bal aan te rennen op zondagochtend, maar kwam er snel 
achter dat ik daar niet genoeg plezier uithaalde (mede door blessures en daardoor niet als 
waterpoloscheidsrechter actief kunnen zijn)  
Aangezien ik voor de lol 2 triatlons gedaan heb, een 1/8 en 1/4 ben ik gaan zoeken naar 
een triatlon vereniging in de buurt. Uiteindelijk kwam ik hier uit en dat bevalt mij tot nu 
toe heel erg goed! Voornamelijk meegedaan op de fiets maar straks lekker in het water en 
hopelijk ook meer op schoenen. 
Voor nu ben ik niet van plan om heel veel wedstrijden 
te doen, tenzij ik er een onontdekt talent voor heb, wat 
ik overigens niet verwacht ;)  
 
Hopelijk tot snel ergens tijdens een training!  
 
TRI hard and stay safe!  
 
Groeten van Sven!  



Hoi mede-triotters! 
 
Sport is één van mijn grootste passies. Ik ben zo 
ongeveer geboren met een tennisracket in mijn hand 
(zie foto). Ik tennis nog steeds, maar heb verder bijna 
elke sport die er bestaat wel eens uitgeprobeerd.  
Zo heb ik vroeger ook aan wedstrijdzwemmen gedaan 
en deed ik wel eens mee aan hardloopwedstrijden 
zoals de dam tot damloop. Ik houd heel erg van 
afwisseling, dus vandaar dat triathlon al een tijdje in 
mijn hoofd zat. Deze zomer heb ik de knoop 
doorgehakt om crossfit te verruilen voor triathlon. Tot 
nu toe nog geen spijt gehad!  
 
Als ik niet aan het sporten ben, ben ik aan het werk 
als Project Manager bij Valtech (een digital agency), 
waar ik ook Team Lead Content & Campaigns ben. Als 
ik niet aan het werk of sporten ben, dan ben ik het 
liefst op reis. Een van de gaafste reizen die ik ooit heb 
gemaakt is naar een gebied in de buurt van Kiruna 
(Zweden) dat 200KM ten Noorden van de poolcirkel 
ligt. Daar gingen we heen met sledehonden, er was 
geen stromend water en elektriciteit, het was 40 
graden onder nul en de zon kwam de hele dag niet 
op. Bizarre ervaring en voelt nog steeds erg 
onwerkelijk als ik eraan terug denk. 
 
Ik hoop jullie snel allemaal te ontmoeten en beter te leren kennen!  
 
Groetjes, 
Veroni 
 
Wist je dat… 
…Anouk ook in verwachting is van een jongetje. 
…Twan onlangs getrouwd is. 
…en Turi is geboren, het zoontje van Bregtje. 

 
 
 



Workshop foamrollen en pilates 

 
 
Tot slot 
We hebben het buitenwater weer mogen verruilen voor het binnenzwembad en ook de 
core/circuit-trainingen zijn weer gestart. De fietstrainingen zijn weer afgerond, maar er 
zullen nog altijd wel mensen te porren zijn om een ritje te maken. 
Ook willen wij vanuit het bestuur jullie erop attenderen dat er een aantal nieuwe 
mailadressen zijn voor de bestuursleden. Dit kan ervoor zorgen dat soms mailtjes in de 
spam-box terechtkomen, check deze zo af en toe en plaats ze naar je inbox zodat je ze in 
het vervolg daar kan ontvangen. 
 
Heb je nog een leuk bericht of foto voor de volgende nieuwsbrief, stuur het dan dan naar 
mij karinvleersum@gmail.com. 
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